
Svar interpellation från Robert Thunfors (T): ”Tillgång till Wifi på kommunala 
äldreboenden och hur ser den fortsatta utbyggnaden ut i kommunen?”

Förts och främst vill jag tacka för interpellationen och att Robert Thunfors vänder sig till mig i 
min roll som kommunalråd och ordförande i Socialnämnden.  Jag ser positivt på 
frågeställningar, framför allt, på första frågan som är direkt kopplad till Socialnämndens 
verksamheter. Den andra frågeställningen ingår inte i nämndens verksamheter och 
ansvarsområde. Med det vill jag inte säga att frågan är utan betydelse. Indirekt påverkar och 
kan påverka individer som exempelvis tar del av våra insatser och/eller behöver den digitala 
infrastrukturen för att kunna klara sin vardag. 

Alla våra äldreboenden har fri tillgång till Timra Open (Timrå kommuns öppna nätverk) och 
haft det sedan 4-5 år tillbaks. Det har genomförts testningar vilket visade sämre täckning på 
vissa platser, exempelvis vid entrén. 

Året 2019 gick man vidare och genomfördes mätningar på alla äldreboende. Dessa 
mätningar visade full täckning i nästan hela byggnader. Hörn och/eller i vissa rum som 
exempelvis städskrubb, vid entrèdörr hade däremot inte det. Installation av ytterligare 
accesspunkter har slutförs för att säkerställa täckningen. Accesspunkter har placerats i 
allmänna utrymmen och med hänsyn till personalens behov i första hand. Mätningar inne i 
lägenheter har inte utförts.

Timrå Open inom kommunen finns i:

- Skolor och förskolor
- Offentliga byggnader alltså byggnader där kommunen har någon form av verksamhet 

t.ex. kommunhuset, centrumhuset
- Idrottsplatser i kommunens ägo 

Det finns ingen prioriteringslista eller plan. Nedanstående är platser där diskussioner förs 
gällande anslutning: 

- Älvvallen (gräsplanen bredvid gymnasieskolan). Blygsam användning och därför 
inte har prioriterats

- Lögdö Bruk, för dyrt att få förbindelse från någon operatör. Fortsatt arbete pågår
- Skönviksbergets Skidstadion är inte klart 

Det är inte endast en demokrati- och jämlikhetsfråga som det påstås i interpellationen utan 
även en tillgänglighetsfråga. Vi vet också att grupp äldre är en mångfacetterad grupp där 
användning av digitala tjänster ökar för eget bruk och även för digitala tjänster ur ett 
verksamhetsperspektiv. Behovet av en snabb och stabil uppkoppling är mer än nödvändig. 
En ytterligare frågeställning kan vara om vad fastighetsägaren har för roll i arbetet framåt. 

Det är positivt att frågan om bredband diskuteras och att digitalisering lyfts fram som en av 
våra strategier i Timrå kommuns nya styrmodell. Socialnämnden, i likhet alla andra nämnder, 
har tagit fram en digitaliseringsstrategi - för första gången - under våren 2020. Nämnden 
begärde en uppföljning som gjordes redan i september 2020. Flera uppföljningar kommer att 
göras utifrån nämndens årsplanering som beslutades i februari-sammanträdet. God och 
Nära vård samt antagande av dess målbild i fullmäktige, ger oss ett starkt argument att 



utveckla digitaliseringsarbete. Ser fram emot vidare arbete med bredbandslyft när det gäller 
strategiska val och framtida investeringsbehov samt fortsatt digitaliseringsprocessen i vår 
kommun. 
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